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Referat FG ordinær generalforsamling søndag den 19. marts 2023 
(98 fremmødte med 32 fuldmagter i alt 130 medlemmer repræsenteret). 
 

Se indkaldelsen HER 
 

1. VALG AF DIRIGENT  

FINN LYNGE JEPSEN BLEV VALGT VED AKKLAMATION 
 

2. BERETNING OM KLUBBENS VIRKSOMHED I DET FORLØBNE ÅR 

Formand Benny Würtz (BW) gennemgik i overskrifter den udsendte beretning. Efterfulgt af en præsentation 

fra baneudvalg, eliten og breddesporten. 

- Se præsentation HER, og se den udsendte beretning HER 

 

3. FREMLÆGGELSE AF DET REVIDEREDE REGNSKAB TIL GODKENDELSE 

Kasserer Lotte Burchard (LB) gennemgik det reviderede regnskab 

- Se præsentation HER, se det udsendte regnskab (Årsrapport) HER 
 

Spørgsmål/reaktioner fra salen fra salen: 

Hvordan investeres klubbens kassebeholdning? 

LB: De står i banken og bliver ikke aktivt investeret. En væsentlig del af kassebeholdningen benyttes til 

drift mellem kontingentindbetalinger. Derfor er det ikke praktisk at have værdipapirer. 

Hvorfor afviger klubbens medlemstal fra de af DGU angivne? 

LB: DGU opgiver medlemmer per 30.09 og vi angiver per ultimo året 31.12, desuden har DGU andre 

kategorier end dem vi benytter. 

Hvor meget er der sat af til BaneMarshals i budget 2023? 

LB: ca. Kr. 33.000, - 

Bør BaneMarshals ikke helt spares væk? 

Med det lille budget (ca. kr.  33.000) får vi efter bestyrelsens opfattelse et godt udbytte af 

BaneMarshals. 

BW: Jeg har selv stået som starter i weekends og har mærket den store tilfredshed fra både gæster og 

medlemmer ved at have en starter i primetime. 

Vil det stadig være en forsøgsordning i 2023? 

BW: Ja det vil det. 
 

REGNSKAB BLEV GODKENDT VED AKKLAMATION  
 

4. FREMLÆGGELSE AF BUDGET OG VEDTAGELSE AF MEDLEMSKONTINGENTER 

Kasserer Lotte Burchard gennemgik budget og medlemskontingenter 

- Se præsentation HER, og se udsendt budget i Årsrapporten HER 
 

Spørgsmål/reaktioner fra salen fra salen: 

Hvorfor er indskud fjernet? 

LB: Fjernelsen var en konkurrenceparameter, og blev afskaffet for at tilpasse kontingentstrukturen til 

markedet for golfmedlemskaber. 

Kontingent med indskud stiger ca. 7% de andre kontingenter ca. 5%, hvorfor? 

LB: Det er fordi det er vedtaget, at de to kontingenter med og uden indskud gennem en årrække fra 2019 

og 10 år frem langsomt skulle nærme sig hinanden. 

Overvej gerne billigere ungdomsmedlemskaber samt evt. et familiemedlemskab. 

LB: Det har vi noteret. 
 
 
 

https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDujKYsAe-140voFNQq-Q?e=nml6qs
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDujLYy6rFuMfXo8djxuA?e=hWrAPy
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDujKQmgP8qWxnNoiAnXQ?e=ebkdRH
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDujLdz3phDp0Q58MHfMw?e=daG2zG
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDujKYnXYBMHkyDntqTTg?e=iUm2MM
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDujLd0AueUkFzxfFZIxw?e=RSm6Tc
https://onedrive.live.com/?authkey=%21AF2ATB5Mg57ak04&id=EEB0754A8F37BF32%21201511&cid=EEB0754A8F37BF32&parId=root&parQt=sharedby&o=OneUp
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Orientering om konvergens af kontingenter - fra Niels Ellegaard 

• Se  orienteringen HER 

 

Orienteringen var flyttet til dette punkt vedrørende medlemskontingenter, da der rettelig ikke var tale 

om et forslag men derimod bemærkninger der knyttede sigt til kontingentstrukturen, og forskellene 

mellem kontingenter for medlemmer med og uden indskud. 

 

Niels Ellegaard gennemgik bemærkninger og uddybede indholdet af det fremsendte indlæg. Der blev 

ikke stillet spørgsmål hertil.   

 

KONTINGENTERNE BLEV EFTER AFSTEMNING VEDTAGET 
  

5. BEHANDLING AF INDKOMNE FORSLAG 

A. Ung-seniormedlemskab kontingent som studerende - fra Julia Rasmussen 
• Se forslaget HER 

FORSLAGET BLEV GODKENDT EFTER AFSTEMNING (76 JA, 50 NEJ OG 4 BLANKE) 
 

 

6. VALG AF FORMAND 

BENNY WÜRTZ MEDDELTE AT HAN ØNSKEDE AT STOPPE SOM FORMAND MED ØJEBLIKKELIG VIRKNING,  

Benny Würtz har efter 8 år i bestyrelsen, heraf 4 som formand og 3 som næstformand, trukket sig fra 

bestyrelsen, grundet et stadig større arbejdspres ud over arbejdet i FG.  Benny Würtz var som formand 

egentlig ikke på valg i år, hvis han havde indvilget i at fortsætte. Men i lyset af, at han trak sig på 

generalforsamlingen blev det besluttet at vælge en ny formand for det kommende år indtil næste 

generalforsamling. 

 

Næstformand Lotte Burchard blev uden andre kandidater valgt som ny formand. Se præsentation HER. 

 

7. VALG AF ØVRIG BESTYRELSE 

Jacob Riis-Jacobsen fratræder. 

Følgende blev valgt: 

JAN BRAGINSKI (GENVALG) - SE PRÆSENTATION HER 

OLE HANSEN (NY) - SE PRÆSENTATION HER 

JAN HENRIK HANSEN (NY) - SE PRÆSENTATION HER 
  

8. VALG AF REVISOR 

Bestyrelsen foreslår ECO-TEAM som revisor (fortsat) 

 ECO-TEAM  

 Statsautoriseret revisionsanpartsselskab Peter Lind 

 Blokken 90 3460 Birkerød 
 

BESTYRELSENS FORSLAG TIL REVISOR BLEV VALGT VED AKKLAMATION 

 

9. EVENTUELT 

Formand Lotte Burchard: 

• Tak til Benny for arbejdet i bestyrelsen (Vingave og gavekort blev overrakt) 
• Tak til Jacob for arbejdet i bestyrelsen (Vingave blev overrakt) 
• Velkommen til Ole og Jan Henrik 

• Tak til Finn for god ledelse af generalforsamlingen (Vingave blev overrakt) 
 

https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDujKQUWA2SXUquMHkTow?e=ce4SUx
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDujKQVWB6EaDcAUOuQpA?e=8yVk2y
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDujKQhzXWoIjgnLZfxgw?e=60KufH
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDujKVXfuDfqkBv0_Wqeg?e=fBgQxf
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDujKQT2TlZfTWUjdt-jw?e=vjI8XD
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDujKQXOYQVErQbqU49kQ?e=k8Ohvm
https://ecoteam.dk/
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Input fra medlemmer: 

• Fokuser på flere tider på 9 huls banen 

• Vigtig information f.eks. ved tilmeldinger bør komme i FUREN og på medlemsforum samtidig 

• Vurder at man kan have flere end 3 bookede tider af gangen. 

• Man kan kun være medlem af en KiK hvorfor? 

(Charlotte Bjerre): Man har ekstra fordele som KiK medlem med forud bookede tider i forhold til et 

medlem der ikke er med i KiK. Målet er, at der skal være en KiK, som tilgodeser ethvert medlem at 

Furesø Golfklub, og det lever klubben til fulde op til, således at alle som har lyst, kan spille i en KiK. 


